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ترسیم متفاوت مدیران از واقعیت ورزش
وارونه نش��ان دادن واقعیت، یکی از بزرگ ترین معضلات ورزش است که مانع 
برطرف کردن مشکلات می شود. با این وجود گویا این بهترین راهکار مدیران 
برای فرار از مسئولیتی است که طی س��ال های اخیر باعث بغرنج شدن شرایط 

بسیاری از رشته های ورزشی شده است. 
ایستادن بر سکوی قهرمانی و دستیابی به گردن آویز طلای المپیک 2020 دلیل 
خوبی بود برای امیدواری جامعه تیراندازی به آینده. افتخارآفرینی جواد فروغی 
در توکیو اتفاق کمی نبود، آن هم با وجود مشکلات فاحش این رشته و کمبود 
همیشگی مهمات و مستهلک بودن تجهیزات! اما دلیل خوبی بود تا انتظارات 
تیراندازان بحق بالا برود، ولی حرف های متناقض رئیس کمیته ملی المپیک و 
رئیس فدراسیون تیراندازی تنها چند ساعت بعد از مصاحبه سرمربی تیم ملی 
تفنگ که در خصوص مهمات رو به پایان هشدار داده بود، نشان می دهد حتی 

افتخارآفرینی در توکیو هم نتوانست تغییری در شرایط تیراندازی ایجاد کند. 
اگرچه رئیس فدراسیون تیراندازی مدعی است بیشترین هزینه بعد از کشتی و 
فوتبال در تیراندازی می شود و صالحی امیری نیز با اشاره به حضور این فدراسیون 
در بین شش فدراس��یون برتر تأکید می کند به زودی فدراسیون تیراندازی در 
بین سه فدراس��یون برتر قرار می گیرد، اما واقعیت نه انتخاب به عنوان بهترین 
فدراسیون اس��ت و نه آنچه در خصوص هزینه های انجام شده به زبان می آید. 
واقعیت تمرین تیراندازان در شرایط سخت با مهمات غیراستاندارد و فاصله بسیار 
با حریفان در سطح آسیا و جهان است و نیاز به برگزاری اردوهایی نظیر هانوفر 
برای حل مش��کل مهمات جهت تمرین. انتخاب به عنوان بهترین فدراسیون 
اگر آب و نان داش��ت، اوضاع فوتبال که همین چند سال قبل به عنوان بهترین 
فدراسیون آسیا برگزیده شد و تاج از آن تحت عنوان فدراسیون پنج ستاره یاد 

می کرد امروز تا این اندازه قمر در عقرب نبود! 
فدراسیونی که کمتر کسی متوجه شد با در نظر گرفتن کدام معیارها توانسته 
عنوان بهترین آسیا را به خود اختصاص دهد، وقتی نه باشگاهداری آن حرفه ای 
اس��ت، نه زیرس��اخت هایش مورد تأیید و نه حتی مدیریتش آنقدر س��الم که 

پرونده ای چون ویلموتس گیت را به فوتبال تحمیل نکند!
زوم ک��ردن روی موفقیت ها، مط��رح کردن رنکینگ ها و برش��مردن 
هزینه هایی که مشخص نیس��ت تا چه اندازه با واقعیت منطبق است از 
جمله مسائلی است که طی سال های اخیر رؤسای فدراسیون ها و گاه 
حتی سایر مس��ئولان با زوم کردن روی آن قصد سرپوش گذاشتن بر 
واقعیت های تلخ موجود را داشتند. واقعیت هایی که گاهی کار را به جایی 
می رساند که شاهد ترک وطن از سوی برخی مهره ها و چهره های ورزشی 
هستیم، ورزشکارانی که اکثرش��ان دلیل مهاجرت شان را عدم توجه و 
رسیدگی می خوانند، نه مسائل سیاسی. با این وجود جلای وطن کردن 
آنها دستاویزی می شود برای تکذیب هر آنچه به زبان می آورند. درست 
مانند اتفاقی که چندی پیش در خصوص هندبال بانوان و وزنه برداری 
دختران رخ داد و همانطور که انتظار می رفت تکذیب هم شد، اما تصمیم 
دسته جمعی وزنه برداران برای ترک اردو و حمایت سرمربی از اعتصاب 
آنها نشان داد حق با چه کسانی است؛ رئیس فدراسیون یا ورزشکاری 
که گاه ناچار به کنار گذاشتن ورزش قهرمانی می شود و گاهی تصمیم به 

مسابقه دادن زیر پرچم کشوری دیگر می گیرد!
انتظار حمایت و مهیا کردن شرایط برای کسب نتایج قابل قبول، انتظار زیادی 
نیست، اما به نظر می رسد پرداختن به مسائلی دیگر و دادن شعار حمایت از بستن 
کمر همت در این راستا ساده تر و بی خرج تر است که با وجود واقعیت های عیان 
آنچه از زبان مدیران و رؤسای تیراندازی می شنویم با آنچه که ورزشکاران بیان 

می کنند و به چشم می بینیم تفاوتی بین زمین تا آسمان دارد.

 تیم مل�ی والیبال ایران بامداد روز گذش�ته به کش�ور 
بازگشت. شاگردان عطایی که هش�تم خرداد ماه برای 
برپایی اردوی برون مرزی در صربستان و حضور در لیگ 
ملت های 2022 تهران را ترک کرده بودند، بعد از نمایشی 
درخشان در این دوره از رقابت ها، بامداد یک شنبه بعد 
از س�فری طولانی و 57 روزه به کش�ور بازگشتند. این 
نخس�تین حضور والیبال ایران با مربی وطنی در لیگ 
ملت ها بود که با نتیجه قابل قبول هفت برد و 20 امتیاز و 
همچنین حضور در سکوی هفتم به پایان رسید. جوان 
بودن ترکیب ایران و عدم تجربه کافی مانع از آن ش�د 
که والیبال ای�ران به رغم صع�ود از مرحل�ه مقدماتی، 
یک چهارم را با موفقیت پشت سر بگذارد و بار دیگر در 

بین چهار تیم برتر جام جای گیرد.

بازگشت بلندقامتان والیبال به کشور

قاب

مس��تق�ل ب���ودن 

شیوا  نوروزی
فدراسیون فوتبال و    گزارش  یک

دخال��ت نک��ردن 
غیرفوتبالی ها در امور این فدراسیون طنز تلخی  
اس��ت که هیچ  کس آن را باور نمی کند. حمایت 
کورکورانه و شائبه برانگیز رئیس فراکسیون ورزش 
مجلس ش��ورای اس��لامی از نامزد معلوم الحال 
فدراس��یون فوتبال تنها یک نمونه از نشانه  هایی 
است که می توان برای اثبات این موضوع از آن یاد 
کرد، وگرنه این  روزها خیلی ها هس��تند که برای 
پیروزی یک نامزد خاص به آب و آتش می زنند و 
در مس��یر تطهیر او قدم برمی دارند. به کار بردن 
کلیدواژه هایی چ��ون »جانباز جنگ تحمیلی« و 

»دلسوز نظام« نیز در همین راستاست. 
وقتی مهدی تاج حضور در مجمع انتخاباتی هشتم 
شهریور را حق خود بداند و کسی هم جلودارش 
نباشد، خیلی نباید از حمایت تمام قد محمدمهدی 
فروردین از او تعجب کرد. طبق اخبار منتشر شده 
رئیس مستعفی فدراسیون به همراه دو نفر دیگر 
مرحله اول تأیید صلاحیت  را با موفقیت پشت سر 
گذاش��ته اند! احتمالاً عده ای دل شان می خواهد 
پرونده ننگین ویلموتس ماستمالی شود، اما هنوز 
رأی 6میلیون یورویی به قوت خود باقی اس��ت. 
این وسط متهم اصلی آن پرونده، نه تنها محاکمه 
نشده، بلکه با پشت سر گذاش��تن بیماری قلبی 
)مصلحتی( دوباره وارد گود رقابت ش��ده تا پس 
از دو سال بار دیگر بر صندلی ریاست تکیه بزند. 
متأسفانه تاج و حامیان ریز و درشتش نه تنها بابت 
رقم زدن بزرگ ترین افتضاح مالی ورزش شرمسار 
نیستند، بلکه ریاست فدراس��یون فوتبال را حق 

تمام و کمال خود می دانند! 

   
در ش��رایطی که همه منتظ��ر اق��دام و برخورد 
نهادها و مقامات مسئول با این مسئله بودند، فعلًا 
فقط رئیس کمیس��یون اصل 90 است که رسماً 
نس��بت به زیاده خواهی ه��ا و دهن کجی های تاج 
و دارودس��ته اش به مردم و فوتبال واکنش نشان 
داده است. حجت الاسلام نصرالله پژمانفر در پست 
توئیتری  خود با هشتگ تاج نوشت: »تا زمانی که 
پرونده فساد قرارداد ویلموتس تعیین تکلیف نشود 
و افراد از اتهاماتی که متوجه آنان شده تبرئه نشوند، 
حضور افراد مذکور در فدراس��یون فوتبال قانونی 
نیست.« نظری که احمد راستینه عضو فراکسیون 

ورزش مجلس هم آن را تأیید می کند.
    

با این  ح��ال گویا جریانی در تلاش اس��ت تا برخی 
نمایندگان خانه ملت پش��ت نامزدی دربیایند که 
تکلیفش معلوم اس��ت. مجلس��ی که تا قبل از این 
شعار برخورد و محاکمه متهمان پرونده ویلموتس 
را می داد و آنها را برای پاسخگویی به بهارستان هم 
فراخواند، به شکلی عجیب تغییر موضع داده و رئیس 
فراکسیون ورزش��ش برای حمایت از مهدی تاج با 
اظهارنظرهایش به نوعی به اف��کار عمومی توهین 
کرده اس��ت. فروردین، نماینده م��ردم فیروزآباد، 
قیروکارزین و فراش��بند، خودش را یکی از اعضای 
خانواده بزرگ فوتبال نامیده و برای موفق و پاکدست 
جلوه دادن نامزد مورد نظرش، ضمن انکار نقش مدیر 
متخصص در عقد قرارداد ب��ا ویلموتس پای فیفا را 
وسط کشیده است: »نگاه همه دنیا تا چند ماه دیگر 
به جام جهانی معطوف خواهد بود. باید همه دست 
به دست هم بدهیم تا بتوانیم تیم ملی را با بهترین 
برنامه ریزی و امکانات راهی دوحه کنیم. بدون شک 

با استقرار رئیس فدراسیون در روز هشتم شهریور 
کل مردم و خانواده فوتبال از تیم ملی کشورش��ان 
پشتیبانی می کنند. از همه همکارانم درخواست دارم 
اجازه بدهند مباحث در حوزه های تخصصی پیش 
برود. موضوعات مربوط به قرارداد س��رمربی سابق 
تیم ملی به صورت کامل یک بحث ورزش��ی است 
و به دلیل عدم پرداخت پول های ما در فیفا ش��کل 
گرفته است. تاج یکی از مدیران باتجربه و متخصص 
در حوزه فوتبال در این کش��ور است. او از جانبازان 
جنگ تحمیلی و از دلسوزان نظام مقدس جمهوری 
اس��لامی اس��ت و س��ال ها در این مملکت زحمت 
کشیده و انصاف نیس��ت اینگونه مورد تهاجم قرار 
بگیرد. او امروز نماینده فوتبال ایران در کنفدراسیون 
فوتبال آسیا محسوب می شود و افتخار فوتبال کشور 

در مجامع بین المللی است.«
مایه تأسف است که یک نماینده مجلس با مطرح 
کردن بحث »بروز مش��کل در سطح بین المللی« 
رس��ماً وارد حوزه تهدید و پیش کشیدن موضوع 
تعلیق فوتبال شود. گویا نماینده مذکور با حضور 
در چند جلسه فوتبالی و خوش وبش با چند نفر از 
فوتبالیست ها و مربیان این رشته تصور کرده جزئی 
از خانواده فوتبال و یکی از متخصصان این رشته 
است. در حالی که باید به آقای فروردین یادآور شد 
که او نماینده حوزه انتخابی خودش است و تمام 
فکر و ذکرش باید حل مشکلات مردم فیروزآباد، 
قیروکارزین و فراشبند باشد، نه اینکه در خصوص 
فدراسیون فوتبال اظهارنظر کند. از طرفی همه ما 
اهمیت حضور در جام  جهان��ی را درک می کنیم 
و درست یا نادرس��ت دولت و وزارت ورزش برای 
کمک همه جانبه به تیم ملی ب��ا حداکثر امکانات 
بسیج شده اند. اتفاقاً چون جام  جهانی را در پیش 

داریم مسئولیت اعضای مجمع سنگین تر است و 
فقط باید منافع ملی و فوتبال را در نظر بگیرند، نه 

چیز دیگری را. 
اینکه فیفا پولمان را نمی دهد یک بحث اس��ت و 
اینکه به خاطر یک قرارداد تحقیرآمیز و در تضاد 
با منافع ملی مجبور باشیم 6 میلیون یورو غرامت 
بدهیم بحثی دیگر. همان بهتر که فیفا پولمان را 
بلوکه نگ��ه دارد تا هزینه س��نگین افتضاح به بار 
آمده را از مسببانش بگیرند تا درس عبرتی برای 
همه شود. حتی اگر خبر غیرواقعی شکسته شدن 
رأی دادگاه هم درست باشد باز هم نمی توانید به 

غرامت 3 میلیون یورویی افتخار کنید. 
 اما از پیش کش��یدن بح��ث جانب��ازی تاج چه 
منظوری دارید؟ او اگ��ر واقعاً دلس��وز نظام بود، 
آبروی مملکت و اعتبار فوتب��ال ایران را به خاطر 
مربی بی معرف��ت بلژیکی اینگون��ه نمی ریخت. 
یادتان نرود ویلموتس در حس��اس ترین شرایط 
تیم ملی را تنها گذاش��ت. نکته آخر اینکه مهدی 
تاج هیچ  وقت افتخ��ار فوتبال ای��ران در مجامع 
بین المللی نبوده و نیست. پست های تشریفاتی او 
فقط برای خودش منفعت داشته، نه فوتبال ایران. 
اینکه با استفاده از این ابزار بخواهید تاج را گزینه 
نظام و حاکمیت معرفی کنید بازی کثیفی است 

که بهتر است خیلی زود تمامش کنید.
مخلص کلام اینکه تا دیر نش��ده دست از حمایت 
نامزد رفوزه شده فدراسیون بردارید و به جای گل به 
خودی زدن همانند مردم خواستار رسیدگی هرچه 
سریع تر مسببان پرونده ویلموتس باشید. مهدی 
تاج هم هنوز فرصت دارد با بهان��ه قرار دادن یک 
موضوع، مثلًا همان ناراحتی قلبی سابق، محترمانه 

قید حضور در انتخابات فوتبال را بزند.

اقدام شایسته فدراسیون وزنه برداری
برای نخستین بار در تاریخ وزنه برداری ایران، پاداش مدال آوران 
پای س��کو و البته به دلار پرداخت شد.  فدراس��یون وزنه برداری 
ایران بعد از سپری کردن سال های پرحاشیه بعد از حضور سجاد 
انوشیروانی در رأس امور مدیریتی، نه فقط روزهای آرام و متفاوتی 
را سپری می کند که شاهد کسب موفقیت های قابل توجهی نیز در 

رده های سنی مختلف است. 
رقابت های قهرمانی وزنه برداری نوجوانان و جوانان آسیا در حالی روز 
گذشته با مصاف مدعیان فوق سنگین قاره کهن در ازبکستان به پایان 
رسید که در ادامه درخشش وزنه برداران نوجوان و جوان کشورمان، 
عنوان قهرمانی رقابت های وزنه برداری جوانان آس��یا سهم نماینده 
فوق سنگین ایران شد. علیرضا اس��فندیاری، نماینده دسته  ۱09+ 
کیلوگرم ایران با بالا ب��ردن وزنه ه��ای ۱60، ۱۷0 و ۱۷۵کیلوگرم 
یک ضرب بر سکوی دوم ایستاد و گردن آویز نقره را از آن خود کرد. او 
همچنین در دوضرب موفق به بالا بردن وزنه های ۱9۸، 206 و 2۱۱ 
کیلوگرمی شد تا نقره این ماده را نیز از آن خود کند، اما در مجموع 
به طلای دسته  ۱09+ کیلوگرم رسید و بر سکوی قهرمانی ایستاد و 
برای نخستین بار در تاریخ این رشته پاداش خود را پای سکو گرفت. 
پاداش نفرات طلایی رقابت های قهرمانی وزنه ب��رداری نوجوانان و 
جوانان تاش��کند ۱۵0 دلار، پاداش نفراتی که موفق به کسب مدال 
نقره ش��دند، ۱20 دلار و پاداش برنزی های این رقابت ها ۱00 دلار 
بود که توسط سرپرست فدراسیون وزنه برداری پای سکو پرداخت 
شد. این فدراسیون همچنین برای رکوردشکنی در این رقابت ها نیز 
200 دلار در نظر گرفته بود که سهم علیرضا معینی به دلیل رکوردی 

که در یک ضرب ۸9 کیلو گرم زد، شد.

غیبت تکواندوی ایران در مسابقات گرندپری پاریس از جمله مسائلی 
است که این روزها ذهن علاقه مندان به تکواندو را به خود معطوف کرده 
است. در خبرها آمده بود که علت اعزام نش��دن تیم به مسابقات بروز 
برخی ناهماهنگی ها بوده اس��ت. ماجرایی که حالا سرمربی تیم  ملی 

اینگونه در خصوص آن صحبت می کند.
بیژن مقانلو در خصوص دلیل عدم اعزام تیم ملی تکواندو به گرندپری 
پاریس به تسنیم گفت: »با توجه به عدم هماهنگی در خصوص برگزاری 
اردوی بزرگسالان و تراکم حضور تیم های ملی در اردو و اینکه ما نیازمند 
زمان هستیم و زمان کافی برای آماده سازی بچه ها نداشتیم و همچنین 
حضور حاج موسایی و نادعلیان در تیم امید، تصمیم به عدم اعزام تیم 

گرفتیم.«
وی در پاسخ به این سؤال که از عدم حضور در مسابقات گرندپری لطمه 
نخواهیم خورد، گفت: »مس��لماً این اتفاق خواهد افتاد، اما باری به هر 
جهت هم نباید به این مسابقات رفت. برای حضور در این مسابقات باید 
با حداکثر توان می رفتیم تا ببینیم چه نتیجه ای کسب می شود و این 
نیازمند زمان است که از اردوها بهره لازم را ببریم. ما زمانی در اختیار 
نداریم و بعد از بازگشت از روسیه باید با برگزاری اردو بازخوردی دریافت 

می کردیم، اما این امکان مهیا نشد.«
سرمربی تیم ملی در پاسخ به این س��ؤال که گفته می شود یکی از 
دلایل عدم اعزام نبود نام مربیان تیم ملی در لیست نفرات اعزامی 
بوده است، گفت: »یک لیس��تی را برای مدارک به من دادند و در 
صحبت با آقای رحیمی اعلام کردم که نام کادرفنی در این لیست 
نیست و قرار ش��د در این خصوص صحبت کنیم. در ادامه با توجه 
به شرایط تصمیم گرفتیم اعزام نشویم. البته این لیست را سازمان 
تیم های ملی اعلام کرده بود و همکاران در حال پیگیری کارهای 

صدور روادید بودند.«
مقانلو در مورد عادلانه بودن شرایط برای انتخاب سرمربی تیم ملی 
در مسابقات جهانی با توجه به عدم حضور تیم ملی در گرندپری 
افزود: »هر تصمیمی فدراسیون بگیرد، تابع آن هستم و می خواهم 
کمک کنم. من هم در حد توان تا جایی که بتوانم کمک می کنم، 
اما تصمیم را فدراسیون می گیرد که از کدام مهره استفاده کند و 
ارزیابی نیز با فدراسیون است. شاید ارزیابی بر اساس مدال نباشد 
و براس��اس عملکرد باشد، از طرفی س��ه مدال آور ما در قهرمانی 
آسیا در اردوی تیم امید هستند و ان ش��اءالله بتوانند کمک حال 

تیم امید باشند.«

تکواندو به گرندپری پاریس نمی رود

 مقانلو:
 مسلماً ضربه می خوریم

در حالی که تصور می شد با برگزاری جلسه انتخاب خبرگان ورزشی، 
گام اول انتخابات ریاست کمیته ملی المپیک برداشته شده باشد، اما 
اتفاق��ات رخ داده در جریان این انتخاب و حتی افراد انتخاب ش��ده به 
عنوان خبره ورزشی که نقش پررنگی در انتخاب رئیس آینده کمیته 

دارند باعث بروز حاشیه های تازه ای شده است.
صالحی امیری طی ماه های گذشته و حتی دیروز بارها اعلام کرده که 
قصد شرکت در انتخابات را ندارد، اما نوع مهره چینی برای خبره های 
ورزش حالا تقریباً همه را به این سمت و سو سوق می دهد که جریانی 
پشت پرده می خواهد نتیجه انتخابات به سودش رقم بخورد. جریانی که 
با توجه به اعلام اسامی خبرگان ورزش از سوی رئیس فعلی کمیته ملی 
المپیک به نظر می رسد هوادار جریان موجود و سر کار ماندن آن باشد، 
حتی اگر صالحی امیری خودش را کنار بکشد. توجه داشته باشیم که 

رئیس فعلی خودش از همین طریق به ریاست کمیته رسید.
حضور دو رئیس فدراس��یون ناموفق در جمع خبره های ورزش و یکی 
دیگر به عنوان خبره ورزش دانش آموزی در حالی که گزینه مناسب تر 
بیرون مانده باعث شده شائبه مهندسی انتخابات کمیته ملی المپیک 
از همین حالا پررنگ ش��ود. با این حال صالحی امیری می گوید: »من 
به عن��وان رئیس کمیته ملی المپیک مس��ئولیتم انج��ام اقدامات در 
چارچوب اساسنامه قانونی است. در چهار سال گذشته هر آنچه انجام 
شد در چارچوب اساسنامه بود و هیچ مغایرتی با اساسنامه نداشت. با 
سلایق مختلفی مواجه هس��تیم و باید فضای باز را داشته باشیم. باید 
ظرفیت داشته باشیم که همگان بتوانند نقد کنند. به همه کسانی که 
نقد کردند احترام می گذارم و بنایی بر پاسخگویی نیست. هیچ مرجعی 
و هیچ شخصیتی، هیچ تحمیلی و هیچ اعمال نظری در چهار سال و نیم 
گذشته نداشته و ندارد. مسیر مستقلی را رفتیم و همه چیز روشن است. 
راجع به انتخابات همه چیز مشخص است. معرفی با رئیس است و اعضا 
باید رأی دهند. روند براساس اساسنامه است. یک عده ای موافق و یک 

عده ای هم مخالف هستند.«
از سوی دیگر اعتراض برخی باشگاه ها به نحوه انتخاب نماینده باشگاه ها 
در انتخابات ششم ش��هریور هم مزید بر علت شده تا کار باز هم بیشتر 
بیخ پیدا کند. دو باشگاه آرارات و نساجی در جلسه روز یک شنبه هیئت 
اجرایی به عنوان نماینده باشگاه ها در انتخابات معرفی شدند در حالی 
که بقیه باشگاه ها از جمله نفت با اعتراض به این انتخاب اعلام کرده اند 
باشگاه ها باید در رشته ای المپیکی فعال باشند تا بتوانند در انتخابات 
حضور پیدا کنند. ایرادی که به نظر درس��ت می آی��د اما کمیته ملی 
المپیک هنوز پاسخی به آن نداده است. آنچه مهم است اینکه انتخابات 
کمیته ملی المپیک از همی��ن حالا با چالش روبه رو ش��ده و باید دید 

سرانجامش با انتخاب خبرگان پرمشکل به کجا می انجامد.

شائبه مهندسی انتخابات قوت گرفت

 خبرگان  پراشکال 
کمیته ملی المپیک 

ستاره والیبال ایران به عنوان یکی از بهترین های لیگ ملت ها انتخاب 

اشرف  رامین
      چهره

شد. پرونده رقابت های لیگ  ملت ها 2022 با قهرمانی تیم ملی فرانسه 
بسته شد و تیم ملی ایران مقام هفتمی را از آن خود کرد. در پایان این 
دوره، بهترین ه��ا معرفی ش��دند. در بخ��ش امتیازآورترین بازیکن 
مسابقات، نیمیر عبدالعزیز از هلند در رده اول قرار گرفت و پس از 
آن امین اسماعیل نژاد دومین بازیکن امتیازآور لیگ  ملت ها لقب 
گرفت. اسماعیل نژاد همچنین در رده بندی برترین مهاجمان نیز 
جایگاه دوم را از آن خود کرد. امین اسماعیل نژاد بعد از بازگشتش 
به کش��ور از بی توجهی مسئولان به مش��کل سربازی خود 
گلایه کرد:  »حاصل همه تلاش هایمان در این مدت را 
گرفتیم. عملکردمان خوب بود، هرچند می توانستیم 
بهتر از اینها هم باشیم، ولی این تیم تازه در ابتدای راه 
ق��رار دارد و امیدواریم م��ردم همانند گذش��ته از ما 
حمایت کنند تا نتایج بهتری کس��ب کنیم. در هفته 
اول هم که خیلی ها انتقاد می کردن��د نتایج بدی به 
دس��ت نیاوردیم، ولی مردم کمی احساسی برخورد 
کردند. تنها چند ماه از خدمت سربازی ام باقی مانده و 
با اینک��ه چند پیش��نهاد خوب خارج��ی از تیم های 
مختل��ف دارم، ام��ا به خاطر مش��کل س��ربازی هنوز 
نتوانس��ته ام لژیون��ر ش��وم. امی��دوارم مس��ئولان ب��ه 

وعده های شان در این خصوص عمل کنند.«

وزارت، پارالمپیکی ها را نمی بیند

اسماعیل نژاد دومین مهاجم لیگ ملت ها

قهرمان دوومیدانی پارالمپیک 2020 از توجه بیش از حد مس��ئولان 
به المپیکی ها و فوتبال انتقاد کرد. مهدی اولاد در گفت وگو با فارس با 
تأکید بر اینکه هنوز پاداشش را نگرفته است، اظهار داشت: »متأسفانه همیشه توجهات به سوی 
المپیک بوده و پارالمپیک دیده نمی شود. در حال حاضر تنها کسی که از ما حمایت می کند محمود 
خسروی وفا و کمیته پارالمپیک است و وزارت ورزش کاری را انجام نمی دهد. ببینید فوتبال با چه 
هزینه هایی می خواهد به جام جهانی برود و همه توجهات به آن اس��ت، اما در نهایت با سه باخت 
حذف می شود. من به شخصه خودم دو مدال طلای پارالمپیک کسب کرده ام، اما ببینید رسیدگی ها 
به چه شکلی است. ما حتی برای ورود به وزارت ورزش هم مشکل داریم. چطور کسی که مسئول 
حراست است نباید قهرمان پارالمپیک را بشناس��د. آن وقت حالا اگر یک فوتبالیست بخواهد به 

وزارت ورزش برود همه درها برایش باز می شود.«

      خبر

گل بود به سبزه نیز آراسته شد 

 گویی ق��رار ب��ه سروس��امان گرفت��ن اوضاع 
فدراسیون ژیمناستیک نیست که بعد از سپری 
کردن ماه های پرتنش، درس��ت چند س��اعت 
بعد از آنکه س��یدطاهر علوی نامور با حکم وزیر 

ورزش ب��ه عنوان سرپرس��ت این فدراس��یون 
برگزیده می شود تا با برگزاری مجمع انتخابی 
رئیس فدراسیون، سروسامانی به اوضاع بدهد، 
از کار برکنار می شود. توضیحات شفاف نیست 

و تأیید خبر ملغی ش��دن حک��م وزارت نیز بر 
ابهامات می افزاید. وزارت ورزش و جوانان ضمن 
تأکید بر ارزش های انقلابی و اس��لامی و در پی 
انتش��ار تصاویر و حاش��یه های مطرح شده در 
فضای مجازی اعلام می کند سرپرس��ت جدید 
فدراس��یون ژیمناس��تیک پس از طی فرایند 
قانونی معرفی می شود. اینکه حواشی مربوط به 
سرپرست انتخابی در فضای مجازی در خصوص 
سرپرست انتخابی از سوی وزیر ورزش چیست، 
اهمیت چندانی ندارد. مسئله مهم تصمیم گیری 
برای انتخاب سرپرست و ملغی شدن حکم صادر 
شده طی چند ساعت اس��ت. آیا وزارت ورزش 
بدون بررس��ی همه جانبه و ش��ناخت، حکم به 
سرپرستی می دهد که بعد از چند ساعت ناچار 

به برگرداندن حکم خود می شود؟ 
در توضیحات ارائه شده از سوی وزارت ورزش به 
ارزش های انقلابی و اسلامی تأکید شده که این 
سؤال مطرح می شود که آیا وزارت تا این اندازه 

با شخص انتخاب شده ناآشنا بوده که تازه بعد از 
انتخاب متوجه وخامت اوضاع شده و او را بعد از 

چند ساعت برکنار می کند؟ 
این حجم از اهمال کاری از سوی وزارت پذیرفته 
نیس��ت، اما مهم تر از آن وخیم شدن وضعیت 
فدراسیونی است که طی ماه های اخیر به بدترین 
شکل ممکن با حواشی دست و پنجه نرم کرده 
و بعد از اتفاقی که طی دو روز آخر رخ داد، این 
ابهام را ایجاد کرده که گویی قصدی برای سامان 
دادن به اوضاع نابسامان فدراسیون ژیمناستیک 
وجود ندارد که اگر داشت امروز شاهد این حجم 
از اتفاقات عجیب و ناگوار در خصوص این رشته 
نبودیم! اما آیا می توان با این داستان های تلخ و 
تأس��ف بار همچنان امیدی به رشد و شکوفایی 
ژیمناستیک ایران داش��ت؟ آیا با این حجم از 
ندانم کاری ها می توان انتظار داشت ورزشکاران 
این رش��ته در رقابت ه��ای بین المللی خوش 

بدرخشند و پای بر سکو بگذارند؟

برکناری سرپرست 

چند ساعته فدراسیون 

ژیمناستیک

شمیم رضوان
      بازتاب

کلاه برداشتن رفقا  
برای تاج!

است؟در مجلس چه خبر تا فروردین موافق؛ پژمانفر مخالف از 

فريدون حسن


